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clubbladnoveas@hotmail.com 

 

De zaalcompetitie loopt bijna ten einde. Ik hoop dat dit ook voor de vele regen geldt, want 
volgens mij is iedereen dat wel zat. Het voorjaar komt er zeker aan en dat is ook het 
moment dat wij met zijn allen naar buiten gaan!  
Maar voor het zover is maken we de competitie gestaag af in de zaal. 
Het zaalseizoen wordt dit jaar afgesloten met een gezamenlijk busreis naar AHOY. Dit 
jaar is de bus volledig vol en is er geen plekje meer over. Laten we er een groot feest van 
maken met zijn allen! 
 (wie weet mogen we ook dit jaar een Noveas lid aanmoedigen?!) 
 
Afgelopen dagen is er een Noveas community app opgestart! Hoe handig is dit van het 
bestuur. Zo kan iedereen op tijd alle nieuwtjes en feitjes binnenkrijgen. Wil je ook in deze 
groep, dan kun je je aanmelden via de volgende link:    
https://chat.whatsapp.com/JIhUTE1iQfE441Ui0vnxuY 
 
Wanneer er nog mensen zijn die leuke aanvullingen, tips of raadselachtige 
anekdotes/spellen weet, mail het ons. Dan kunnen we hier mee aan de slag, om de 
kletskorf nog leuker te maken! Voor nu willen wij jullie een sportieve wisseling van zaal 
naar veldseizoen wensen.  
 
 
Veel plezier met het lezen van de kletskorf! 
 
 
De redactie:  
Douwe en Nelleke 

Hallo Noveas leden, 

 

Onze erevoorzitter Auke de Boer heeft een lange tijd in het ziekenhuis 

gelegen. Hij is de man die altijd bij jullie de verjaardags- en 

beterschapskaarten in de bus deed.  

 

Deze taak is gelukkig overgenomen door Monique Visscher, Tineke Meijer 

en Dinie de Vries. Onze dank daarvoor, want het is fijn om te weten dat dat 

door gaat! 

 

Ook willen wij bestuur en leden bedanken voor de kaarten en bloemen die 

mijn man van jullie mocht ontvangen.   

 

Auke en Mieke de Boer 

 

mailto:clubbladnoveas@hotmail.com
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Van uw voorzitter…. 

Op het moment dat ik dit schrijf, 7 maart, nadert de zaalcompetitie haar einde. 

Inmiddels hebben we kunnen vieren dat de D1 kampioen is geworden. Geweldig 

gedaan en gefeliciteerd.  

Of er nog meer kampioenen komen is even afwachten, maar er wordt lekker gekorfbald 

en dat is het belangrijkste. 

Onze nieuwe trainster vindt haar draai steeds meer en dat geeft veel vertrouwen. We 

zijn als bestuur erg blij dat we het opstappen van de trainer zo snel konden opvangen 

en dat dit goed uitpakt. 

Bestuurlijk waren en zijn we vooral bezig met de accommodatie en eventuele 

kunstgrasvelden. Voor de accommodatie is er hard gewerkt aan fondsenwerving. Dat is 

vrij aardig gelukt en de verduurzaming kan daardoor nu beginnen. Wel moeten we met 

de gemeente nog definitieve afspraken maken over de verdeling van de kosten.  

Het kunstgrasveld, dat gaat er wel komen maar de grote vraag is waar. Ook daarover 

lopen de gesprekken nog, maar we hebben goede hoop dat ook dat gaat lukken en dat 

dat veld er komt bij onze kantine. Als de beslissingen dit voorjaar worden genomen zijn 

hebben we duidelijkheid en kunnen we als vereniging verder gaan bouwen aan de 

toekomst. 

Over dat bouwen en die toekomst gesproken: het is prachtig dat we veel jeugd hebben 

gekregen de afgelopen jaren. Dat betekent immers continuïteit en toekomst. Maar de 

keerzijde is wel dat het aantal senioren niet is toegenomen. En dat betekent ook dat 

een aantal taken in commissies nu niet de aandacht en bemensing krijgt die nodig is.  

En ook bestuurlijk zijn er wel uitdagingen, nu zowel penningmeester als secretaris dit 

jaar stoppen, nadat beide jarenlang met hart en ziel hebben gewerkt voor onze 

vereniging. Op een later moment zullen we daar nog wel wat langer bij stilstaan. Ook 

onze kangoeroe begeleidster stopt na vele jaren. Kortom, we moeten als vereniging 

wel zorgen dat we met zijn allen die vereniging blijven ondersteunen, ook door 

verschillende taken op ons te nemen.  

Dat geldt voor alle senioren en junioren, maar ik roep ook ouders van jeugdleden op 

om eens te kijken of een commissie ondersteunen bij jou zou passen. Om dit alles een 

duw te geven gaan we heel gericht mensen benaderen. We beginnen met onze leden 

die we bijeenroepen in april om te kijken wat we gezamenlijk kunnen doen. Later in het 

voorjaar willen we graag met de ouders van onze jeugdleden in gesprek om hen te 

vragen wat er goed gaat, wat nog beter kan en of zij ook een rol daarin kunnen of 

willen vervullen. Immers, we zijn trots op onze club, maar het gaat niet vanzelf…vele 

handen maken licht werk en we hopen als bestuur nog wat handen te vinden. Sterker 

nog, ik vertrouw er op dat dat gaat lukken. 

 

             Verder op Pagina 6  
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Tot die tijd werken vele commissies, trainers en coaches en het bestuur aan het succes 

van Noveas. Plezier staat voorop, iedereen moet zich thuis kunnen voelen bij Noveas 

en dat lukt goed! Als voorzitter ben ik altijd weer onder de indruk van wat iedereen doet 

en hoe leuk de sfeer is . Tekens voor de sfeer is misschien wel dat de bus naar Ahoy 

om gezamenlijk de finale van de korfballeague te gaan bekijken snel vol zat. Dat is toch 

een teken dat korfbal en sfeer hier wel goed zitten!  

Laten we dat fijne gevoel met zijn allen ook meenemen vanuit de zaal naar het veld.  

Dick 

 

  

Met Noveas hebben we dit jaar weer een 
poule gemaakt voor ‘Wie is de mol?’. We 
hebben dit jaar de finale gezellig samen 
gekeken in de kantine van ‘t Inlopertje. 
De mol van dit jaar bleek Anna te zijn en 
toevallig is haar naamgenoot ook de 
winnaar van de poule geworden met een 
puntenaantal van 193.610!  
 
Anna zat al vanaf het begin op de mol en 
heeft dat ook volgehouden tot aan het 
eind, knap gedaan hoor!  
 
Als prijs heeft ze namens Noveas een 
tegoedbon t.w.v. €10,- gekregen die ze 
bijna overal aan uit kan geven. 
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Monique en Dini hebben een 
gezamenlijk hobby, kniepertjes bakken. 
Omdat er wat mensen waren die dit ook 
wel lekker vonden. Hebben Monique en 
Dini de handen in 1 gevouwen en 
hebben zij zaterdag 23 december de 
gehele dag kniepertjes zitten bakken. 
 
In totaal hebben zij ongeveer 500 

Kniepertjes gebakken. Wat een werk!!  

Voor de gezelligheid 

en extra hulp hebben 

Jenneke en de 

moeder van Monique 

ook meegeholpen. 

De opbrengst 

van 128 euro 

ging volledig 

naar de club.  

 

 

Fantastisch dat zij dit initiatief zelf hebben genomen. 

Ik weet uit ervaring dat ze erg lekker waren! En dat het 

ontzettend gewaardeerd wordt! 

Wie weet volgend jaar weer? :-). 

 

 

 

 

 

 

 

Vrijdag 9 maart hebben we met de meeste teams Jantje Beton gelopen. Het was waterkoud 
maar vol enthousiasme ging de jeugd samen met begeleiding bij de deuren langs.  
Shout out voor Monique, Diane en Zerina die de coördinatie regelden! 

En een speciaal opmerking voor 
Monique! Als je geopereerd bent 
en zelfs dan nog denkt om mee te 
helpen met Jantje Beton: super!  
Laten we het als een voorbeeld 
zien, zodat we allemaal op deze 
manier een steentje bijdragen. 
(Zo kunnen we onder andere de 
contributie laag houden, wie wil dit 
nou niet? ) 
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Hierbij even een paar foto's van de gezellige avond waarmee de Walking korfbal het 

nieuwe jaar is gestart. Deze keer geen training op woensdagavond maar lekker eten 

met elkaar in het Inlopertje. Iedereen had wat lekkers meegenomen en het was 

gezellig.  

Bert Gildemeester had, net als vorig jaar weer een mooi gedicht geschreven -zie 

hieronder- en heeft dit voorgedragen. Al met al een goed begin van 2024.      

  

Groetjes, Tineke Meijer 

 

 

 

 

  

2023 achter de rug, 

We kijken dan meestal even terug, 

Een Allstars kluppie vanuit de knop verder aan het bloeien, 

Op het veld en in de zaal lekker met bal en korf aan het stoeien.  

Nog steeds twee trainers enthousiast, 

En geven de trainingen zodat het iedereen past. 

Soms wat afmeldingen, omdat het lichaam niet wil meewerken, 

Maar daar zal iedereen wel eens wat van merken. 

Van gipspoot tot Corona , griep en verkoudheid, 

Maar als het even kan komen we, dat is een feit. 

 

Toch hoort bij bezinning even een kritische blik naar ons zelf. 

Nog even naar de spelregels, het zijn er minder dan elf.  

Er mag altijd geschoten worden, dat is 1 

Maar dan wel met het team helemaal over de middellijn heen. 

Altijd met 1 voet contact houden met de grond, dat is wennen, 

Maar het voorkomt springen en misschien rennen. 

Wat dat laatste betreft, nog wel wat te leren, 

Het is Walking korfbal, zeg ik tegen met name de heren! 

Er is geen fysiek contact, dat is een leerpunt in het komende jaar,  

We zitten in partijtjes nog veel te veel aan elkaar. 

De bal niet uit de handen pakken of tikken, 

Maar dat moeten we bij de meeste ook niet flikken! 

We spelen zonder scheidsrechter, men corrigeert elkaar, 

Dat Is nog ver weg, dus hopen we in de toekomst maar. 

Last but not least, bij overtreding van de regels, volgt een vrije bal, 

Die op 2,5 meter van de korf genomen worden zal 

 

Volgens mij is er wat werk aan de winkel, maar de trainer ben ik 

niet, 

Maar dit is wel zoals Oldstars Walking korfbal de uitvoering ziet.  

 

Ik hoop dat we allen in goede gezondheid in het volgend jaar, 

weer veel sportief plezier hebben met elkaar! 
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APRIL 
 
01 Trix 
04 Marc 
04 Thomas 
08 Karen 
11 Arent 
11 Aniek 
14 Gerko 
16 Robbert-Jan 
17 Goedele 
19 Anna 
27 Mert 
27 Cas 
29 Thyrza 
 

We vinden het leuk als iedereen foto’s stuurt voor de kletskorf! En we zijn niet op zoek naar perfecte foto’s , maar er moet wel iets 

zichtbaars opstaan als de foto afgedrukt wordt. Daarom een paar eenvoudige punten om rekening mee te houden. Omdat de 

meeste eigenaren van echte camera’s wel weten hoe ze een foto moeten maken, gaat dit over het maken van foto’s met je 

smartphone, met automatische instellingen: 

1. Maak foto’s met een schone lens 

2. Gebruik niet de “selfie camera”, die foto’s zijn altijd minder scherp 

3. Houd het toestel recht, en stil 

4. Gebruik niet Whatsapp om foto’s te maken of te versturen, die app verlaagt de resolutie en dus de scherpte van de foto 

5. Kies een onderwerp, en probeer dat herkenbaar en scherp op de foto te krijgen: 

a. niet te veraf, niet te dichtbij 

b. niet de achterkanten, maar de gezichten (bij b.v. een wedstrijd) 

c. hou rekening met de zon (niet tegen de zon in, geen dicht geknepen ogen, geen indirect zonlicht in je lens (via b.v. 

een raam), niet je eigen schaduw op de foto) 

6. Foto’s in de zaal zijn lastig (weinig licht), dichtbij het onderwerp staan werkt goed 

7. Gebruik van de flitser is lastig, vaak wordt het resultaat er niet beter van. 

8. Maak veel foto’s, check gelijk of ze goed zijn. Alles wat niet goed is, gooi je gewoon weg. 

9. Veel oefenen, en het is niet erg dat je eigen kind er vaker opstaat       

Stuur de min of meer gelukte foto’s onbewerkt naar clubbladnoveas@hotmail.com, en vertel erbij wat erop staat. 

Of maak er een mooi verhaal bij. 

mailto:clubbladnoveas@hotmail.com
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Stel je zelf voor, hoe oud ben je, 
welke school zit je of werk je? 
 
Wat eet je het liefst? 
 
Wat doe je graag in je vrije tijd? 
 
 
 
Hoe ben je bij Noveas terecht 
gekomen? 
 
 
 
In welke team zit je? 
 
Wat vindt je zo leuk aan korfbal? 

Ik ben Aron, 15 jaar oud en zit op 
het Greijdanus in Meppel 

 
Ik eet het liefst pizza 

 
In mijn vrije tijd spreek ik het liefst 

af met vrienden, game ik en 
natuurlijk korfbal ik ook 

 
Ik ben bij noveas terecht gekomen, 

omdat mijn vader korfbal wel iets 
voor mij vond. Ik kwam toen kijken 

en ik vind het leuk! 
 

B1 
 

Ik vind het leuk aan korfbal dat het 
zo’n tactische sport is 

 
 
 

Ik speel voor mijn plezier 

Wat vindt je minder leuk aan korfbal? 
 
 
Waar wil je beter in worden? 
 
Wat wil je bereiken met korfbal? 
 
 
Heb je een speler in de korfbal league die je goed vindt of volgt? 
 
Hoe vond je deze vragen? 
 
Wil je zelf nog wat vertellen? 
 
Aan wie geef jij het stokje door en mogen we de volgende keer 
interviewen? 

Minder leuk aan korfbal vind ik 
 dat je zoveel stilstaat 

 
Ik wil graag beter kunnen schieten 

 
Ik wil niets bereiken, behalve mijn 

team helpen en plezier maken 
 

Ik volg eigenlijk geen profs 
 

Ik vond de vragen creatief 
 

Ik heb niks meer te zeggen 
 

Ik geef het stokje door aan Jort 

 

Uitslag vorig korfbalkrantje: Linda Meijer 

 

Linda geeft elke week de kangoeroe kids training. Ze is 

actief bij de activiteitencommissie en de Grote Kangoeroe 

dag voor alle kleuters van Steenwijkerland.

Helaas was er niemand die het goed geraden heeft. 
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‘Een toernooitje lijkt ons leuk’ 
 

▪ Walking korfballers van Noveas trainen op woensdag in warme zaal 
 
 

Steenwijker Courant 2 februari 2024 

 

De walking korfballers van Noveas oefenen in 't Ravelijn. FOTO CAROLINA LINTHORST 

 

DON VAN DER VEEN 
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Stel je zelf voor, hoe oud ben je, welke 
school zit je of werk je? 
 
 
Wat eet je het liefst? 
 
 
 
Wat doe je graag in je vrije tijd? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mijn naam is Peter van der Terp, ik ben 52 
jaar oud en ik werk als manager arbitrage 

bij het KNKV. 
 

Ik vind eigenlijk best wel heel veel lekker. 
Dus moeilijk kiezen! Overal op de wereld 

hebben ze lekkere gerechten. 
 

In mijn spaarzame vrije tijd, ben ik veel met 
korfbal bezig. Als ik dan nog tijd heb, is 

niets doen ook heel lekker. Maar landen 
ontdekken en wandelen doe ik het liefste. 

 
 Hoe ben je bij Noveas terecht gekomen? 

 
 
 
 
 
In welke team zit je? 
 
Wat vindt je zo leuk aan korfbal? 
 
 
 
Wat vindt je minder leuk aan korfbal? 
 
 
Waar wil je beter in worden? 
 
 
Wat wil je bereiken met korfbal? 
 
 
 
Heb je een speler in de korfbal league die je goed 
vindt of volgt? 
 
 
Hoe vond je deze vragen? 
 
 
Wil je zelf nog wat vertellen? 
 
 
 
 
Aan wie geef jij het stokje door en mogen we de 
volgende keer interviewen? 

Sinds 2003 wonen we in Steenwijk. Toen onze 
oudste wilde sporten zijn we ook als hele gezin 

terecht gekomen bij Noveas. 
Mijn motto is als je ergens lid van bent moet je er 

ook wat voor doen!! 
 

Ik zit in Noveas c2, daar train en coach ik. 
 

Het is een uitdagende sport met jongens en 
meisjes. Het mooie van korfbal is dat je het echt 

samen moet doen. 
 

Het middenvak. Maar dat is van heel vroeger. We 
korfballen gelukkig tegenwoordig in 2 vakken. 

 
Ik zou wel heel graag een goede scheidsrechter  

willen worden. 
 

Ik hoop dat Noveas het lukt naast de groei van 
het aantal leden dat we ook in Steenwijk op een 

hoog niveau kunnen korfballen. 
 

Ik volg de korfballeague heel erg nauw.  
Wekelijks ga ik naar een wedstrijd toe.  

Ik volg dus alle spelers en heel veel vind ik goed. 
 

Ik vond het leuke vragen. Zo kunnen anderen mij een 
beetje leren kennen. 

 
Dat ik hoop dat heel veel korfballers bij Noveas echt 

willen ontwikkelen. 
Bij ontwikkeling kijk je niet naar wat een ander doet of 

niet doet, maar kijk je voornamelijk naar jezelf. 
 

Ik geef graag het stokje door aan Devin. 
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Hier kan uw advertentie staan! 

 

Steun Noveas 

 

Als dit kwartaal een advertentie 

niet lukt, dan kunnen we uw hulp 

gebruiken bij onze activiteiten!! 

 

Kost niks - Veel voldoening 

Een hoop plezier!! 

 

Informatie via een commissie 

Of anders 

Clubbladnoveas@hotmail.com 
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Doe je mee met leuke wist u datjes. Is er wat gebeurd tijdens de training of wedstrijd. Iets 
grappigs of iets wat maar leuk is om over elkaar te schrijven (uiteraard alleen positief!) . 

 
Mail dit dan naar clubbladnoveas@hotmail.com. 

• Wist je dat: we dit jaar voor de 5e  keer naar de finale in Ahoy gaan 

• Wist je dat: de bus helemaal vol zit dit jaar! 

• Wist je dat: er een Noveas community app bestaat 

• Wist je dat: Yorrin en Nelleke een onehander hebben gescoord in hun laatste wedstrijd. 

• Wist je dat: Yorrin dit graag aan iedereen laat weten, hoe mooi de goal was :-) 

• Wist je dat: elke reis met Patrick in de auto over roofvogels gaat?  

• Wist je dat: Patrick altijd op de wc zit voor de wedstrijd nadat hij tig bananen op heeft.  

 

• Wist je dat: er veel meer wistjes en datjes kunnen komen als iedereen hier aan mee 
doet. 

  

 
Als je er nog steeds leuk 

uitziet aan het eind 
van je training, 

dan heb je niet hard 
genoeg getraind 

 

 

mailto:clubbladnoveas@hotmail.com
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'Emotie voelen en overbrengen'.  
Veelzijdigheid is het handelsmerk van drummer Klaas Beute | Passie voor muziek 

 

Veelzijdigheid is zijn handelsmerk. De blues 
stroomt hem door de aderen, maar 
drummer Klaas Beute (58) beleeft net zoveel 
plezier aan jazz, pop of rock. „Het gaat erom 
dat het binnenkomt. We hebben 
bijvoorbeeld opgetreden voor mensen met 
een beperking. De beleving van die mensen 
heeft veel indruk gemaakt. Of die keer dat er 
tijdens een van onze optredens één 
persoon op de dansvloer stond, die een 
bepaalde herinnering had aan een nummer 
dat we speelden. Die emotie raakt mij, dan 
zie je wat muziek met mensen doet.” 

 

De afspraak is gemaakt in zijn woning waar ooit de Johan van de Kornputkazerne stond. „Het is hier heerlijk 

wonen”, zegt hij, nadat hij zijn bezoek is voorgegaan naar de woonkamer. „Mooie huizen en de buurt is heerlijk 

ruim van opzet.” Op de kast staan diverse miniatuurdrumstellen, hij verzamelt ze. Drumstokken liggen in de 

nabijheid van de eettafel. Ze vertellen het verhaal van zijn leven. Muziek is daarin de rode draad. Hij loopt naar 

de keuken en komt terug met verse koffie 

„Ik ben opgegroeid in Steenwijk in een muzikaal gezin”, gaat hij terug in de tijd. „Voordat ik ging drummen, heb ik 

bugel en bariton gespeeld, maar dat was geen succes. Piet Timmerman zocht in die periode muzikanten voor het 

jeugdkoor van Crescendo. Ik had natuurlijk geen ervaring, maar leerde al vrij snel hoe ik de stokken moest 

vasthouden. In de periode dat ik naar de leao in Meppel ging, leerde ik hier in Steenwijk jongens van de RSG 

kennen. We zijn een bandje begonnen: Bezet. Daarmee hebben we een paar keer opgetreden. Het was de tijd 

van de new wave, we speelden onder andere werk van The Cure. Ik had een drumstel gekocht en speelde veel 

mee met plaatjes. Zo heb ik mij ontwikkeld.” 

De rest staat in de Steenwijker Courant van 27 december 2023 
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In oktober lopen wij ieder jaar voor de grote clubactie. Dit doen we niet zonder reden natuurlijk! 
Graag willen wij met onze club leuke activiteiten doen en moet er onderhoud plaats vinden aan 
ons clubgebouw. Hierdoor zijn wij extra trots op de kinderen en ouderen die zoveel mogelijk loten 
willen verkopen. 
80% van deze loten komen ook echt terecht bij onze club, dit is dus echt de moeite waard! 
Soms zuchten we wat, omdat er wat verwacht wordt van ons. Maar naast dat je bij korfbal heel 
veel plezier hebt in het spelletje en waar elke week vrijwilligers staan die met overtuiging alle 
kinderen en volwassen bezighouden met dit spel, is een lot of snert verkopen eigenlijk een kleine 
moeite toch?  
 
Vaak horen wij buiten en binnen de vereniging dat we zo’n gezellige vereniging zijn. Laten we dit 
blijven behouden, want door onder andere deze acties maken we binding met elkaar en kunnen 
de commissies die activiteiten bedenken dit blijven doen. Hoe tof is het om elk jaar te schaatsen, 
samen naar Ahoy te kunnen, spelletjesavonden, bowlen, zwemmen enz.   
 
Graag wil ik de volgende kinderen in de spotlight zetten! Toppers! 
 
Top 3 jeugdverkopers: (medaille en kadobon) 
Sem & Sanne lensen 83 LOTEN 
Kristian Vis 46 loten 
Jarno Meijering 40 loten 
 
Medaille :  
Kyano van der Veen 37 loten 
Alieke Keizer 36 loten 
Allart van Leuveren 28 loten 
Ilse Roorda 27 loten 
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T V K R A Q U B N Y R S Q A N N A B 

U B C R W N H I Q E R D Y T A U S U 

L R I D Z U R W D R X N A I S L O E 

S E R F N R V N P R E D N A H E N O 

C D T V O G U A Q W K W A R K P G S 

H N A Y N O J M T I T G S P H E B Q 

E A P H B D O E L P U N T E N T J M 

I T T E G J V E E R L E M E I G V A 

D S R G E Z E L L I G T O R S D F C 

S N V E C V D K J S U L R T V K S D 

R E J N D O E F A O J O G A U B E O 

E G O J T I A E - G J H C A O C O N 

C E R L N N V E O O F V J P Y L L A 

H T N A A O M E T T O L Y E N G R L 

T C V T N I S W R S R S R O E U A D 

E Y I E T I W X N A J R A H H M M S 

R E N M A A N V O E R D E R D A S R 

K Q B H C S I M A N Y D C S Q R X E 

AANVOERDER AHOY ANIEK 

ANNA COACH DOELPUNTEN 

DYNAMISCH ESMEE FANATIEK 

GEZELLIG HARJAN JORN 

JORRIT KWARK LOTTE 

MACDONALDS MARLOES NOVEAS 

ONEHANDER PATRICK REBOUNDER 

SCHEIDSRECHTER SIAN TEGENSTANDER 

TIME-OUT VEERLE YORRIN 
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'Opknapbeurt met oog op onze toekomst' 
Korfbalvereniging Noveas in Steenwijk gaat voor upgrading clubgebouw en kunstgrasvelden 

„Voor ons is 2024 een belangrijk 

jaar’, zegt Dick Mintjes van 

korfbalvereniging Noveas. „Dit jaar 

verwachten we ons clubgebouw te 

kunnen renoveren en verduurzamen. 

Ook zijn we met de gemeente in 

gesprek over de aanleg van 

kunstgras”, meldt de voorzitter. 

Upgrading van het complex is nodig 

met het oog op de toekomst. „We 

groeien qua aantal leden, we zitten nu 

rond de 160, en ik verwacht dat er 

over een aantal jaren geen korfbal op 

natuurgras meer mag worden 

gespeeld.”  

 

Noveas is voor de renovatie van het gebouw druk bezig met fondsenwerving. „Het kost best veel geld. We willen 

graag in één keer alles goed doen, anders blijf je aan de gang.” Mintjes denkt dat de klus toch gauw zo’n 

anderhalve ton gaat kosten. Na de opknapbeurt van het gebouw vindt privatisering plaats. „We zijn wat de 

financiën betreft op de goede weg. Er is een aantal sponsors en we zijn nog met de gemeente in gesprek. We 

willen het gebouw best van hen overnemen, maar dan moet het wel in goede staat zijn.”  

Dick beschrijft wat er zoal aan het clubgebouw moet gebeuren. „Gezien de huidige staat, moeten we het dak 

vernieuwen. Verder zijn nieuwe leidingen en een warmte-installatie nodig. Ook de douches moeten worden 

aangepast, meer op duurzaamheid gericht.” De stookkosten moeten straks, als de club alles in eigen beheer heeft, 

niet te hoog worden. „We denken ook aan zonnepanelen. Ik ben heel positief en heb er alle vertrouwen in dat we 

er met de gemeente wel uitkomen. Ook verwachten we nog wat rijkssubsidie.”  

Gesprekken over kunstgras 

De club is ook met de gemeente in gesprek met de gemeente over de aanleg van kunstgras. „De gemeente beseft 

de noodzaak. Dat is heel positief en ze willen er ook wel in investeren.” Mintjes spreekt wel van een prijzige 

aangelegenheid. „Kunstgras voor korfbal is goedkoper dan voor voetbal. De kosten voor twee velden zijn om en 

nabij drie ton. Die velden gaan zo’n vijftien tot twintig jaar mee.”  

Er liggen al diverse opties op tafel en er zijn ook voorstellen gedaan door de gemeente, maar  daar loopt de 

korfbalclub nog warm voor. „Eigenlijk zijn de meeste opties voor ons niet gunstig, want die betekenen een 

combinatie met hockeyclub MHC op hun tweede veld. Eventueel zelfs met verhuizing van ons gebouw. De beste 

optie, die ook door MHC wordt onderschreven, is kunstgras aanleggen op ons eigen veld.”  

Alle reacties zijn naar de gemeente gestuurd en nu is het wachten op een besluit en voor welke optie uiteindelijk 

wordt gekozen. „Positief is dat in ieder geval wordt onderkend dat we een kunstgrasveld nodig hebben. Of het ook 

voor onze kantine komt, is dus nog de vraag.” Dat laatste is voor de club een prioriteit. „Het is ook voor ons van 

groot belang dat het clubgebouw is verbonden met het veld. Dat je vanuit de kantine de teams kunt zien spelen. 

Anders haal je de ziel uit de vereniging. Dat is echt dodelijk voor een club.”  

‘Geen rem op de groei’ 

Daarnaast speelt er nog iets mee. „Bij de hockeyclub is sprake van een groei van het aantal jeugdleden. Dat is bij 

ons ook het geval. Als je dan samen moet doen met een kunstgrasveld, zet je ook de rem op de groei van beide 

verenigingen.” 

Dick Mintjes denkt ook in kansen voor anderen. „We hebben contact gehad met volleybalvereniging Steevast. Die 

mensen trainen en spelen hun wedstrijden in sporthal de Waterwijck, en hebben nog nooit in hun bestaan een 

onderkomen voor zichzelf gehad. Er kan op ons complex gemakkelijk een soort van zandbak aangelegd worden 

waar ze beachvolleybal kunnen spelen. Ze kunnen dan ook van onze douches, kleedruimte en kantine gebruik -

maken. Zo ga je verantwoord om met gemeenschapsgeld. Steevast is daar zelf ook heel positief over.”  
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